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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia pri MsZ 
v Banskej Štiavnici, konaného v zasadacej miestnosti  MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 06.07.2015 

 

 
Prítomní:                      

Ing. Ján Čamaj, predseda komisie 
Mgr. Peter Ernek, člen komisie 
Mgr. Martin Macharik, člen komisie 
Ing. Adela Prefertusová, členka komisie 
Ing. Ivana Ondrejmišková, prednostka MsÚ 
Ing. Silvia Piliarová, zapisovateľka  

 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Informatívna správa ČOV Počúvadlianske jazero 
3. Informatívna správa o zámere zmeny organizácie dopravy na Námestí sv. Trojice  
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Záver 

 
 
 

1. Otvorenie 
 
Zasadnutie komisie sa začalo o 15.30 hodine. Zasadnutie komisie otvoril člen komisie Mgr. Martin 
Macharik. Mgr. Martin Macharik následne prečítal program zasadnutia komisie a vyzval prítomných či 
majú k predloženému programu nejaké pripomienky, resp. na jeho doplnenie. Požiadavku doplnenia 
programu nemal nik z prítomných a program bol jednomyseľne schválený. 
 
 
2. Informatívna správa ČOV Počúvadlianske jazero 

 
Ing. Ivana Ondrejmišková – informovala členov komisie o súčasnom stave ohľadne odkanalizovania 
do ČOV na Počúvadlianskom jazere, kde popísala sled rokovaní ako aj vyjadrení dotknutých 
prevádzok a vyjadrenia orgánu štátnej vodnej správy. 
 
Mgr. Martin Macharik – aktuálny stav teda nie je taký horúci, lebo prevádzkovatelia môžu deklarovať 
žumpy. 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – mesto môže pomôcť s pozemkom na umiestnenie novej ČOV, 
a poprípade žiadať dotácie na envirofonde v prípade realizácie.  
 
Mgr. Martin Macharik – momentálne mesto do toho nejde, nebude to mestská akcia, iba ako poradný 
orgán. 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – investorom bude občianske združenie Sitniansky rytieri, a nie mesto. 
 
 
3. Informatívna správa o zámere zmeny organizácie dopravy na Námestí sv. Trojice 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – mesto by chcelo skúsiť spôsob fungovania dopravy, aby jedna strana 
námestia bola uzavretá a vytvorila sa pešie zóna s lavičkami. Mesto podalo žiadosť na odbor dopravy 
aj s konkrétnym návrhom, či je možná takáto zmena organizácie dopravy.  
 
Mgr. Martin Macharik –  bolo by potrebné vytvoriť náhradné parkovacie miesta, ktoré ubudnú na 
základe zmeny organizácie dopravy. Súhlasím so zmenou, len mesto musí vyriešiť parkovanie. 
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Ing. Adela Prefertusová - toto bude len provizórne riešenie? 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – nie, nebude to provizórne riešenie, spraví sa už konkrétny návrh, ktorý 
pôjde do MsZ, a poslanci môžu konkrétny návrh odsúhlasiť na rok. 
 
Ing. Adela Prefertusová – súhlasím so zmenou organizovania dopravy, ale plus by som určite riešila aj 
oddychovú zónu. 
 
Členovia komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia podporujú návrh zmeny 
organizácie dopravy na Námestí sv. Trojice. 

 
 

4. Rôzne 
 
Mgr. Martin Macharik - či sa začalo verejné obstarávanie na výkon rekonštrukcie ulice Sládkovičova 
ale ulice A.Pecha nie? 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – verejné obstarávanie je zverejnené vo vestníku, v najbližších dňoch by 
malo byť ukončené, je to rekonštrukcia A. Pécha, Sládkoviča a Botanická v jednom balíku. 
 
Mgr. Martin Macharik - Ako s projektovaním Parku padlých - chceli sme robiť súťaž návrhov, stretnúť 
sa na mieste, zatiaľ nie obstarávať dokumentáciu, tak aký je aktuálny stav? 
 
Ing. Ivana Ondrejmišková – mesto zatiaľ nič nerobilo 
 
Mgr. Martin Macharik – ja by som chcel ten čas využiť, aby sme sa stretli v parku a zadali zadanie, čo 
by tam malo byť. Určili základný zámer na čo má priestor slúžiť. A navrhujem , aby sme si spravili 
terénnu obhliadku pomníka Padlých a aby bol prizvaný aj Ing. arch. Jakub Melicherčík. A spojil by som 
to s opravou ulice Pod Kalváriou. To tiež nie je jednoduchá ulica na vyriešenie dopravy. 
 

 
5. Diskusia. 
 
K tejto časti neboli žiadne návrhy. 
 
 
6. Záver. 
 
Ing. Ján Čamaj poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Ján Čamaj  
                         predseda komisie, v.r. 
 
 
 
 
 
 

Zapísala: Ing. Silvia Piliarová  
                22.7.2015 
 
 


